
 

P R O T O K Ó Ł Nr XXX/16 
 
z sesji Rady Miejskiej w Dukli, odbytej w dniu 9 listopada 2016 r. r. o godz.9 00 w sali 
konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Dukli. 
 
 W sesji udział wzięli następujący radni: Jan Dembiczak, Andrzej Dziedzic , Zenon 
Leńczyk , Władysław Boczar ,  Krzysztof  Woźniak,  Halina Pietruś , Tomasz Węgrzyn, 
Andrzej Kędra, Ewa Przystasz, Mariusz Folcik, Jan Marszał,  Adam Faustus, Zbigniew Głód, 
Bohdan Gocz i Teresa Belcik. 
 Ponadto w sesji udział wzięli: Burmistrz Dukli – Andrzej Bytnar , Zastępca 
Burmistrza – Elżbieta Wróbel, Sekretarz Gminy – Halina Cycak, Skarbnik Gminy – Jolanta 
Bik, projektant - Wiesław Bocianowski, zaproszeni goście, kierownicy jednostek 
organizacyjnych i  sołtysi. Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 
 
Ad.1 
 Przewodniczący Rady Miejskiej A. Dziedzic otworzył sesję, powitał wszystkich 
zebranych i stwierdził prawomocność obrad. Na sekretarza obrad powołał radnego Zbigniewa 
Głoda. 

T. Belcik wnioskowała o zmianę w porządku obrad polegającą na wprowadzeniu w 
punkcie 10 dwóch dodatkowych projektów uchwał w sprawach: rozpatrzenia skargi na 
działalność Burmistrza Dukli jako ppkt „j” i rozpatrzenia skarg na działalność Dyrektora 
Zespołu Szkół Nr 2 w Dukli. 

 
 
Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek. Przyjęto 

go jednomyślnie w odrębnych głosowaniach /głosowało 12 radnych/. Uzupełniony porządek 
obrad przedstawia się on następująco. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Miejskiej w Dukli. 
3. Informacja Burmistrza Dukli z działalności międzysesyjnej. 
4. Informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Dukli. 
5. Informacja z wykonania budżetu Gminy Dukla za I półrocze 2016 roku. 
6. Informacja o realizacji zadań oświatowych w Gminie Dukla za rok szkolny 2015/2016. 
7. Informacja o działaniach promocyjnych i z działalności Transgranicznej Informacji 

Turystycznej za 2015 rok. 
8. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych radnych, kierowników jednostek 

organizacyjnych i pracowników samorządowych zobowiązanych do składania 
oświadczeń majątkowych. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 
10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego „Linia 
elektroenergetyczna 110 kV” /druk nr 183/, 

b) określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji celowej na dofinansowanie realizacji 
przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Dukla /druk nr 184/, 

c) zmiany uchwały własnej dotyczącej Gminnego Programu Profilaktyki oraz 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na 2016 rok /druk nr 
185/, 

 
 



 

d) określenia trybu powoływania członków oraz  organizacji i trybu działania Gminnej 
Rady Działalności Pożytku Publicznego w Dukli /druk nr 186/, 

e) uchwalenia „Programu współpracy Gminy Dukla z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2017” /druk 
nr 187/, 

f) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki oraz Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Narkotykowych na 2017 rok /druk nr 188/, 

g) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Dukla  
    / druk nr 189/, 
h) zaciągnięcia zobowiązań na rok 2017 /druk nr 190/, 
i) zmian w uchwale budżetowej Gminy Dukla na 2016 rok (druk nr 191), 
j) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Dukli /druk nr 192/, 
k) rozpatrzenia skarg na działalność Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Dukli /druk nr 

193/. 
11. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 
12. Oświadczenia i informacje. 
13. Zamknięcie sesji. 

   
Ad.2 
 Do protokołu z XXIX sesji Rady Miejskiej w Dukli uwag nie zgłoszono. Przyjęto go 
jednomyślnie /głosowało 13 radnych/. 
 
Ad.3 

Informację z działalności międzysesyjnej złożył Burmistrz A. Bytnar. Informował o: 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z sołtysem Cergowej, 
- spotkaniu z sołtysem Wietrzna, 
- spotkaniu z architektem M.Gransickim w sprawie rewitalizacji dukielskiego rynku, 
- udziale w zebraniu wiejskim w Łękach Dukielskich w sprawie funduszu sołeckiego, 
- ćwiczeniach obrony cywilnej i ewakuacji Urzędu Miejskiego, 
- spotkaniu z Gwardianem Klasztoru OO. Bernardynów w Dukli w związku ze zbliżającą się  
  20 rocznicą wizyty Ojca Świętego w Dukli, 
- wizycie kurtuazyjnej u Dyrektora Szkoły Podstawowej w Głojscach, 
-  starcie harcerskim drużyny „ISKRA” w Dukli, 
- udziale w obchodach 25-lecia KSM w Dukli, 
- spotkaniu z projektantem J. Boroniem i sołtysem Zboisk w sprawie budowy wodociągu 
  i kolektora dla Zboisk, 
- pobycie w terenie w związku z akcją powodziową na terenie gminy, 
- obchodach 72 rocznicy bitwy o Przełęcz Dukielską, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Zarządu Osiedla m.Dukla Z .Leńczykiem i architektem  
  M.Gransickim w sprawie rewitalizacji rynku, 
- obchodach 72 rocznicy bitwy o Przełęcz Dukielską na Słowacji, 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z radną Sejmiku Województwa Podkarpackiego D. Chilik w temacie naboru  
  wniosków na dofinansowanie zadań, 
- inauguracji roku akademickiego Dukielskiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku, 
- spotkaniu z sołtysem Lipowicy, 
- spotkaniu z inwestorem zainteresowanym inwestycjami turystycznymi w Zawadce  
  Rymanowskiej,  
- spotkaniu z Dyrektorem ZSP w Równem, nauczycielem Anetą Cyran w ZSP w Równem  



 

  i młodzieżą, która reprezentowała gminę w Warszawie, 
- spotkaniu z przedstawicielami firmy STIMO na temat dostawy internetu do Zawadki  
  Rymanowskiej do bloków mieszkalnych, 
- spotkaniu z Dyrektorem MOPS w Dukli, 
- spotkaniu z Dyrektorem MOSiR w Dukli, 
- spotkaniu z Janem i Michałem Tarnowskim w związku z przebiegiem wodociągu i kolektora  
  tłocznego przez grunty rodziny Tarnowskich, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Rady A. Dziedzicem i projektantem J.Boroniem w związku  
  z propozycją MPGK Krosno i Prezydenta m. Krosna jako alternatywy budowy oczyszczalni  
  ścieków w Wietrznie, 
- spotkaniu z sołtysem Iwli, 
- podpisywaniu umów u notariusza, 
- nabyciu ruin komory celnej w Dukli, 
- spotkaniu z dyrektorami szkół, 
- wizycie w Urzędzie Marszałkowskim w związku z podpisywaniem umów na realizację 
  projektu e-oświata i termomodernizacje budynków szkolnych, 
- spotkaniu z architektem M.Gransickim, 
- udziale wspólnie z Przewodniczącym Rady A. Dziedzicem i  P. Świdrem u Prezydenta  
  m. Krosna w sprawie budowy kolektora ścieków do Krosna. Jest propozycja  
  współfinansowania kolektora z Wietrzna do Głowienki w 50% przez MPGK Krosno, 
- spotkaniu z projektantem W. Bocianowskim w sprawie linii energoelektrycznej 110 kV, 
- spotkaniu z Prezesem GKiM w Dukli A. Wszołkiem w sprawie taryf na wodę i ścieki, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Zarządu Osiedla m.Dukla, 
- spotkaniu z sołtysem Zawadki Rymanowskiej, 
- spotkaniu z przedstawicielem Zakładu Karnego w Moszczańcu P. Milanem w sprawie  
  powrotu skazanych do prac na terenie Gminy Dukla, 
- spotkaniu z Dyrektorem ZS Nr 1 w Dukli, 
- spotkaniu wspólnie z Przewodniczącym Rady A. Dziedzicem i P. Świdrem u Wójta Miejsca  
  Piastowego z udziałem Prezesa MPGK w Krośnie w sprawie kolektora odprowadzającego  
  ścieki z Dukli do Krosna, 
- spotkaniu z sołtysem Iwli, 
- spotkaniu z sołtysem sołectwa Myszkowskie, 
- podpisaniu umowy u notariusza na przejęcie budynku od osoby, która trafiła do domu pomocy  
  społecznej, 
- Konwencie Wójtów i Burmistrzów tematem którego był Wojewódzki Plan Gospodarki  
  odpadami i zamierzenia Starostwa Powiatowego na 2017 rok, 
- Walnym Zgromadzeniu Lokalnego Funduszu Pożyczkowego, 
- udziale w szkoleniu w ramach Powiatowej Rady Rynku Pracy, 
- przyjmowaniu stron, 
- zajmowaniu się dojściem do prawdy, kto jest właścicielem spustka przy parku dukielskim, 
- spotkaniu w GKiM w Dukli w sprawie taryf na wodę i ścieki, 
- pracach nad projektem budżetu na 2017 rok, 
- wizycie wspólnie z B.Goczem, K. Boczar-Różewicz, H. Cycak i M. Walaszczyk-Faryj na  
  Ukrainie w Małym i Dużym Berezne na zaproszenie tamtejszych władz, które zwróciły się 
  z chęcią współpracy przy realizacji wspólnych projektów. Informował, że 22 listopada br.  
  będzie rewizyta gości z Ukrainy, to będzie możliwość spotkania się w szerszym gronie, 
- spotkaniu z A. Pilnym i Prezesem GKiM w Dukli A. Wszołkiem dotyczącym budynku  
  Ośrodka Zdrowia w Łękach Dukielskich, 
- spotkaniu z Wójtem Gminy Chorkówka odnośnie wyjaśnienia aneksu, 
- spotkaniu z A. Mercikiem ze Starostwa Powiatowego w Krośnie w temacie inwestycji  



 

   drogowych,  
- spotkaniu z radną T. Belcik w sprawach gminnych i przebudowy drogi krajowej nr 19  
  i budowy chodników, 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z p .Harmatą z Nadzoru Wodnego w Jaśle w sprawie przepustu w Zyndranowej, 
- spotkaniu w ŚDS w Nowym Żmigrodzie wspólnie z A. Faustusem i B. Dymek-Urynowicz, 
- spotkaniu z projektantem J. Komendą w sprawie opracowywanych planów zagospodarowania  
  przestrzennego,  
- spotkaniu z M. Folcikiem i K. Buczkiem w związku z pracami w Domu Ludowym w Równem  
  i realizacją projektu, 
- spotkaniu z architektem M.Gransickim w sprawie rewitalizacji dukielskiego rynku, 
- spotkaniu z T.Nawrockim w sprawie naboru wniosków, 
- udziale w Konwencie Wójtów i Burmistrzów tematem którego były grzebowiska dla padłych  
  zwierząt, 
- spotkaniu z sołtysem Jasionki, 
- spotkaniu z audytorem W. Guzikiem, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Rady A .Dziedzicem w sprawach sesji i komisji, 
- wyjeździe w teren do Olchowca i Myszkowskiego, 
- spotkaniu z Dyrektorem MOSiR w Dukli M. Szopą, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Rady A. Dziedzicem, 
- spotkaniu z Przewodniczącą Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich  
  T. Belcik w sprawie skargi na Dyrektora ZS Nr 2 w Dukli i Burmistrza, 
- kontroli Urzędu Kontroli Skarbowej w Jaśle tematem której była subwencja oświatowa, 
- spotkaniu z attaché wojskowym Czech w temacie opieki nad cmentarzem, 
- analizie taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków, 
- spotkaniu w Równem z przedstawicielami Towarzystwa Historycznego na temat prac przy  
  realizacji projektu, 
- spotkaniu z Nadleśniczym Nadleśnictwa Dukla i radnym B.Goczem w sprawie finansowania 
  przepustu na rzece Panna w Zyndranowej, 
- spotkaniu z A. Mercikiem w sprawie dofinansowania do dróg powiatowych, 
- spotkaniu u Konserwatora Zabytków w sprawie komory celnej w Dukli, 
- spotkaniu w RBDiM w Krośnie na temat prac na ul. Konopnickiej w Dukli,  
- spotkaniu z radną T.Belcik w sprawie posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw  
  Obywatelskich, 
- przyjmowaniu stron, 
- pracach nad budżetem, 
- przygotowaniach do sesji i posiedzenia komisji. 
 
Ad.4  

Informację z realizacji uchwał podjętych na XXIX sesji Rady Miejskiej przedstawiła 
Sekretarz H. Cycak. Uwag nie było. 
 
Ad.5 
 Skarbnik J.Bik przypomniała, że informację z wykonania budżetu Gminy Dukla za I 
półrocze br. wszyscy radni otrzymali w formie elektronicznej stąd też przedstawiła tylko 
uchwałę składu orzekającego RIO w Rzeszowie z dnia 30 sierpnia 2016 r. w sprawie 
pozytywnego zaopiniowania przedłożonej przez Burmistrza Dukli informacji z wykonania 
budżetu Gminy Dukla za I półrocze 2016 roku. 
 
 



 

Ad.6 
 Informację z realizacji zadań oświatowych przedstawiła Dyrektor ZOPO w Dukli 
D.Szczurek. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.7 
 Informację o działaniach promocyjnych i z działalności Transgranicznej Informacji 
Turystycznej w Dukli za 2015 rok przedstawiła K.Boczar-Różewicz. Informacja stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Ad.8 
 Informację z analizy oświadczeń majątkowych Burmistrza i Przewodniczącego Rady 
dokonaną przez Wojewodę Podkarpackiego i Naczelnika Urzędu Skarbowego w Krośnie 
przedstawił Przewodniczący Rady A. Dziedzic. Następnie przedstawił analizę oświadczeń 
majątkowych radnych dokonaną przez Naczelnika Urzędu Skarbowego w Krośnie. 
 Sekretarz H. Cycak przedstawiła analizę oświadczeń majątkowych pracowników 
wydających decyzje, zastępcy burmistrza, sekretarz, skarbnika i kierowników jednostek 
organizacyjnych dokonaną przez Naczelnika Urzędu Skarbowego w Krośnie.   
 
Ad.9 
 J. Marszał zgłaszał kłopoty z oświetleniem ulicznym w Równem, gdzie ciągle są 
zgłoszenia, że nie świecą lampy w coraz to innym rejonie.  
Pytał również o dalszy los budynku byłej poczty w Równem. 
 M. Folcik przekazywał prośbę mieszkańców ul. Długiej w Równem: Olbrychta i 
Lenartowicza o ustawienie luster na niebezpiecznym  łuku drogi powiatowej k/przepustu oraz 
zamontowanie lampy w ramach istniejącego oświetlenia przy tym przepuście, ponieważ piesi 
są niewidoczni.  
Zwracał się również z prośbą o wystąpienie do RZGW w Krakowie o uregulowanie odcinka 
potoku na ul. Dworskiej w Równem od przejazdu przez ten potok do Jasiołki, ponieważ woda 
nie mieści się w korycie i płynie po drodze gminnej zabierając nawieziony materiał drogowy. 
 B. Płóciennik zwrócił się z zapytaniem do radnej T. Belcik i radnego Rady Powiatu 
Krośnieńskiego, czy Zawadka Rymanowska doczeka się właściwego oznakowania tj. 
ustawienia tablicy miejscowości informującej, że jest to teren zabudowany i tablicy o nośności 
drogi. Dodał, że jest w posiadaniu korespondencji, że tonaż drogi jest ograniczony. 
 Po tej części obrad Przewodniczący Rady A.Dziedzic ogłosił 15-minutową przerwę 
m.in. na obrady Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich celem 
zaopiniowała wprowadzonych projektów uchwał. 
 
Ad.10 
 Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do podejmowania uchwał. Jako pierwszy 
głos zabrał projektant W. Bocianowski. Przypominał, że Miejscowy Plan Zagospodarowania 
Przestrzennego „Linia elektroenergetyczna 110 kV” został uchwalony 13 września br., jednakże 
rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody Podkarpackiego został w całości unieważniony ze względu 
na niespójność planu z rysunkiem odnośnie drogi, stąd też na dzisiejszą sesję przygotowany został nowy 
projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 Z. Leńczyk informował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Środowiska pozytywnie 
zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. 
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 
 

U C H W A Ł Y   Nr XXX/176/16 
Rady Miejskiej w  D u k l i  

z dnia 9 listopada 2016 roku 



 

 
w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego „Linia 
elektroenergetyczna 110 kV”.  
 
Uchwałę podjęto większością głosów: 12 głosów „za” przy 2 przeciw /głosowało 14 radnych/. 
 Następnie Burmistrz A. Bytnar nawiązał do dofinansowania przydomowych oczyszczalni 
ścieków. Przypominał, że w 2013 r. była podjęta uchwała w tej sprawie, ale nie było zainteresowania, 
stąd też postanowiono zmienić dofinansowanie i przygotowano projekt uchwały w tej sprawie, aby 
zachęcić mieszkańców tych miejscowości, na których budowa zbiorczych systemów kanalizacyjnych 
bądź podłączenie do istniejącego lub projektowanego systemu kanalizacyjnego jest z przyczyn 
technicznych niemożliwe.  
Pytań nie było. Z. Leńczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego i 
Środowiska do przedłożonego projektu uchwały. 
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt  
 

U C H W A Ł Y  Nr XXX/177/16 
Rady Miejskiej w  D u k l i  

z dnia 9 listopada 2016 roku 
 
w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji celowej na dofinansowanie realizacji 
przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Dukla. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 
 Następnie Sekretarz H. Cycak przedstawiła uzasadnienie do kolejnego projektu 
uchwały w sprawie zmiany uchwały własnej dotyczącej Gminnego Programu Profilaktyki 
oraz Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na 2016 rok. Informowała, 
że w związku z koniecznością zwiększenia środków finansowych na realizację zadań 
określonych w § 3 pkt. 3 uchwały Nr XV/92/15 z dnia 10 listopada 2015 roku w sprawie 
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki oraz Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Narkotykowych na 2016 rok oraz niemożnością wsparcia Komisariatu Policji 
w Dukli w wyniku przeznaczenia zbyt małych środków w    § 3 pkt. 5 lit „d"  wyżej 
wymienionej uchwały, powoduje konieczność zmiany uchwały. Pozostawienie GPRPAiN na 
2016 rok bez zmian spowoduje niewykorzystanie kwoty 6000,00 zł. Ta kwota przeniesiona na 
realizacje § 3 pkt 3 powyższej uchwały spowoduje zaangażowanie powyższych środków 
finansowych zgodnie z potrzebą. Przewidujemy także, że dochody z tytułu zezwoleń na 
sprzedaż napojów alkoholowych w roku 2016 wzrosną o 2000,00 zł. Środki pochodzące z 
tzw. „korkowego” nie mogą być przeznaczone na inny cel niż Gminny Program 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Mając powyższe na uwadze należy zmienić 
kwotę 124 900,00 zł na 132 900,00 zł w  § 3 pkt 3 lit „f”. 
 T. Belcik przedstawiła pozytywną opinię Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw 
Obywatelskich do przedłożonego projektu uchwały. 
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 
 

 
U C H W A Ł Y  Nr XXX/178/16 

Rady Miejskiej w  D u k l i  
z dnia 9 listopada 2016 roku 

 
w sprawie zmiany uchwały własnej dotyczącej Gminnego Programu Profilaktyki oraz 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na 2016 rok. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 



 

 Następnie Sekretarz H. Cycak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 
sprawie określenia trybu powoływania członków oraz  organizacji i trybu działania Gminnej Rady 
Działalności Pożytku Publicznego w Dukli. Informowała, że w związku z wnioskiem, który wpłynął 
4 lipca 2016 roku złożonym przed przedstawicieli organizacji pozarządowych działających na 
terenie Gminy Dukla zaistniała konieczność powołania Gminnej Rady Działalności Pożytku 
Publicznego. Zgodnie z ustawą o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie Rada 
Miejska w drodze uchwały określa tryb powoływania członków oraz organizację i tryb 
działania Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego biorąc pod uwagę potrzebę 
zapewnienia reprezentatywności organizacji pozarządowych oraz podmiotów, o których mowa 
w art. 3 ust. 3 ustawy, terminy i sposób zgłaszania kandydatur na członków Rady Gminnej oraz 
potrzebę zapewnienia sprawnego funkcjonowania tej Rady. Gminna Rada DPP jest organem 
konsultacyjnym i opiniodawczym. W skład Rady wchodzą przedstawiciele organizacji 
pozarządowych, przedstawiciele wskazani przed Burmistrza Dukli i Radę Miejską w Dukli. Do 
jej zadań należy w szczególności opiniowanie projektów strategii rozwoju gminy, opiniowanie 
projektów uchwał i aktów prawa miejscowego dotyczących sfery zadań publicznych oraz 
współpracy z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy, w tym programów współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy, wyrażanie opinii w sprawach dotyczących 
funkcjonowania organizacji pozarządowych oraz podmiotów wymienionych w art. 3 ust. 3 
ustawy, udzielanie pomocy i wyrażanie opinii w przypadku sporów między organami 
administracji publicznej a organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 
art. 3 ust. 3 ustawy, wyrażanie opinii w sprawach dotyczących zadań publicznych, w tym 
zlecania tych zadań do realizacji przez organizacje pozarządowe oraz podmioty wymienione w 
art. 3 ust. 3, oraz w sprawach rekomendowanych standardów realizacji zadań publicznych. 
 T. Belcik przedstawiła pozytywną opinię Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw 
Obywatelskich. 
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt  
 

U C H W A Ł Y   Nr XXX/179/16 
Rady Miejskiej w  D u k l i  

z dnia 9 listopada 2016 roku 
 

w sprawie określenia trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Gminnej 
Rady Działalności Pożytku Publicznego w Dukli. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 13 radnych/. 
 Następnie Sekretarz H. Cycak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia „Programu współpracy Gminy Dukla z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2017” informując, że ustawa z dnia 24 
kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie nakłada na jednostki 
samorządu terytorialnego obowiązek uchwalania programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 wspomnianej ustawy. 
Konsultacje programu przeprowadzono w terminie od 10-21 października 2016 roku według zasad 
określonych uchwałą nr LX/345/10 Rady Miejskiej w Dukli z dnia 29 października 2010 r. w sprawie 
określenia szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów 
prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji. 
Podjęcie niniejszej uchwały w przedstawionym programie ma na celu wspieranie organizacji 
pozarządowych i ich inicjatyw oraz zapewnienie sektorowi pozarządowemu dobrych warunków do 
działania na rzecz mieszkańców Gminy Dukla. 
 T.Belcik przedstawiła pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt  



 

 
 

U C H W A Ł Y   Nr XXX/180/16 
Rady Miejskiej w  D u k l i  

z dnia 9 listopada 2016 roku 
 

w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Dukla z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2017”. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 
 Sekretarz H. Cycak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki oraz Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Narkotykowych na 2017 rok. Informowała, że Rada Miejska w Dukli na 
mocy artykułu 4 1 ust 1, 2 i 5 ustawy z dnia 26 października 1982 r. o wychowaniu w 
trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi (Dz. U. z 2016 r., poz. 487 z późniejszymi 
zmianami) oraz art. 10 ust. 3 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu narkomanii 
(Dz. U. z 2016 r., poz. 224 z późniejszymi zmianami) jest zobowiązana do uchwalenia, co 
roku, Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Gminnego Programu 
Rozwiązywania Problemów Narkotykowych. W związku na zbieżność zadań 
profilaktycznych dopuszczalne jest połączenie tych dwóch Programów. Za połączeniem 
przemawia jeszcze fakt, że środki finansowe pochodzące z opłat za zezwolenia na sprzedaż 
napojów alkoholowych muszą być przeznaczone na Gminny Program Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych. Natomiast ustawodawca nie wskazał tak precyzyjnie źródła 
finansowania Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Narkotykowych. W związku 
z tym wysoce zasadne jest połączenie tych dwóch programów co jest zgodne z zaleceniami 
Krajowego Biuro do Spraw Przeciwdziałania Narkomanii. 
 T.Belcik informowała, że Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. 
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 
 

 
U C H W A Ł Y   Nr XXX/181/16 

Rady Miejskiej w  D u k l i  
z dnia 9 listopada 2016 roku 

 
w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki oraz Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Narkotykowych na 2017 rok. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie  /głosowało 14 radnych/.  

Skarbnik J. Bik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Dukla informując, że rada gminy 
określa w drodze uchwały wysokość stawek podatku od nieruchomości z tym, że nie mogą 
one przekroczyć górnych granic stawek, ogłoszonych w formie obwieszczenia przez Ministra 
Finansów. 

Górne granice stawek podatków i opłat lokalnych corocznie ulegają podwyższeniu lub 
obniżeniu na następny rok podatkowy, w stopniu odpowiadającym wskaźnikowi cen towarów 
i usług konsumpcyjnych w okresie pierwszego półrocza roku, w którym stawki są 
podwyższane lub obniżane w stosunku do analogicznego okresu roku podatkowego. 
 W projekcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości na 2017r. uwzględniono 
propozycję podwyżek dla niektórych przedmiotów opodatkowania.  Stawki podatku od 
nieruchomości dostosowano do Obwieszczenia Ministra Finansów z dnia 28 lipca 2016r. 
(M.P. z 2016r. poz.779). 



 

 J. Dembiczak informował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała 
przedłożony projekt uchwały. 
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 
 
 
                                      U C H W A Ł Y   Nr XXX/182/16 

Rady Miejskiej w  D u k l i  
z dnia 9 listopada 2016 roku 

 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Dukla.  
 
Uchwałę podjęto większością głosów: 13 głosów „za”, 1 przeciw / głosowało 14 radnych/.  
 Następnie Skarbnik J. Bik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 
zaciągnięcia zobowiązań na rok 2017 .Tłumaczyła, że podjęcie uchwały niezbędne jest w celu 
ogłoszenia przetargu na zadanie pn.„Budowa wieży widokowej na Górze Cergowej na działce nr ewid. 
1745/12 w miejscowości Cergowa gm. Dukla”. 
 J. Dembiczak przedstawił pozytywną opinię do przedłożonego projektu uchwały. 
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt  
 
 

U C H W A Ł Y   Nr XXX/183/16 
Rady Miejskiej w  D u k l i  

z dnia 9 listopada 2016 roku 
 

w sprawie zaciągnięcia zobowiązań na rok 2017.  
 
Uchwałę podjęto większością głosów: 11 głosów „za”, 1 przeciw przy 2 wstrzymujących się 
/głosowało 14 radnych/. 
 Następnie Skarbnik J.Bik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały budżetowej na 2016 
rok. Informowała, że źródło zmian dochodów zostało wskazane w treści uchwały, natomiast zmiany  
w planie wydatków przedstawiają się następująco: 
1. dział 600 – zabezpieczanie środków na usługi w zakresie dróg 
2. dział 750 – zabezpieczenie środków na przeglądy kominiarskie i budowlane 
3. dział 754 – zabezpieczenie środków na przeglądy kominiarskie i budowlane oraz energię i media 
4. dział 801 – zabezpieczenie środków na zwrot kosztów dotacji na dzieci uczęszczające do 
przedszkoli niepublicznych na terenie innych gmin – niepubliczne przedszkola, na zwrot za dzieci 
z terenu Gminy Dukla korzystające z wychowania przedszkolnego w innych przedszkolach 
samorządowych oraz na refundację kosztów zakupu biletów miesięcznych uczniom pierwszych 
klas szkoły ponadgimnazjalnej – zgodnie z uchwałą RM Nr VII/39/15 z 28.04.2015 r. w sprawie 
przyjęcia lokalnego programu wyrównywania szans edukacyjnych dzieci i młodzieży na terenie 
Gminy Dukla 
5. dział 851 – przesunięcie środków z dotacji na bieżące wydatki w ramach profilaktyki 
przeciwdziałania alkoholizmowi do MOSiR 
6. dział 852 – wprowadzenie środków na zwrot świadczeń pobranych nienależnie w latach ubiegłych 
oraz odsetek z tego tytułu 
7. dział 854 – zabezpieczenie środków na wynagrodzenia nauczycieli w ramach świetlic szkolnych 
8. dział 900 – zabezpieczenie środków na energię – oświetlenie uliczne, zmniejszenie środków w 
związku z podpisanym aneksem z WFOŚiGW na usuwanie azbestu 
9. dział 921 – zabezpieczenie środków na przeglądy kominiarskie i budowlane oraz energię i media 
10. dział 926 – wprowadzenie środków z darowizny na potrzeby sekcji rowerowej MTB – MOSiR 
Dukla. 
 J.Dembiczak informował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała 
przedłożony projekt uchwały. 
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 



 

U C H W A Ł Y   Nr XXX/184/16 
Rady Miejskiej w  D u k l i  

z dnia 9 listopada 2016 roku 
 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Dukla na 2016 rok. 
 
Uchwałę  podjęto większością głosów: 13 głosów „za” przy 1 wstrzymującym się /głosowało 14 
radnych/. 
 Następnie Przewodniczący Rady A.Dziedzic informował, że wpłynęła skarga na działalność 
Dyrektora ZS Nr 2 w Dukli oraz na działalność Burmistrza Dukli wraz z wnioskiem o udzielenie 
informacji publicznej. Informacja została udzielona, a skargi podlegają rozpatrzeniu przez Radę 
Miejską. Informował, że skargi te skierował do Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw 
Obywatelskich, która wczoraj wypracowała 2 projekty uchwał w w/w sprawach. 
 T. Belcik informowała, że Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Dukli uznając 
skargę za bezzasadną.  
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 
 
 
 

U C H W A Ł Y   Nr XXX/185/16 
Rady Miejskiej w  D u k l i  

z dnia 9 listopada 2016 roku 
 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Dukli. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 
 Następnie T. Belcik przedstawiła pozytywną opinię do projektu w sprawie rozpatrzenia skargi 
na działalność Dyrektora ZS Nr 2 w Dukli uznając skargę za bezzasadną.  
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 
 
 

U C H W A Ł Y   Nr XXX/186/16 
Rady Miejskiej w  D u k l i  

z dnia 9 listopada 2016 roku 
 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Dukli. 
 
Uchwałę podjęto większością głosów: 9 głosów „za” przy 5 wstrzymujących się /głosowało 14 
radnych/. 
 
Ad.11 
 Na zapytania i wnioski odpowiadał Burmistrz A. Bytnar.  
J. Marszałowi odpowiedział, że zgłoszenie na temat oświetlenia ulicznego w Równem, że lampy w 
różnych rejonach nie świecą przyjmuje do realizacji., natomiast na pytanie o dalsze losy budynku 
byłej poczty w Równem odpowiedział,  że będzie to tematem ustaleń. Obecnie odbyło się kilka 
przetargówi budyek nie został sprzedany  i pewnie nie będzie sprzedawany. 
M. Folcikowi odpowiedział, że zgłoszone wnioski przyjmuje do realizacji, a czy jest możliwe 
uzupełnienie oświetlenia ulicznego , to musi się zorientować.  
 F. Fedak odpowiedział B .Płóciennikowi na zapytanie z poprzedniej sesji,  że okres zimowy 
był brany pod uwagę przy zwężeniu mostu do Zawadki Rymanowskiej. Takiej odpowiedzi udzielił 
Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych w Krośnie M. Pepera. Odnośnie oznakowania Zawadki 
Rymanowskiej odpowiedział, że został opracowany program organizacji ruchu dla Zawadki 
Rymanowskiej i do końca roku zostanie on zrealizowany. W ramach tego programu Zawadka 
Rymanowska zostanie oznakowana. 



 

 
Ad.12 

Brak. 
 
Ad.13 
 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady A.Dziedzic zamknął XXX 
sesję Rady Miejskiej w Dukli o godz.11.40. 
 
 
Protokołowała: 
 
Zdzisława Skiba 
 

 
 

 
  

 
 

 
 
 


